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В статье на основании архивных источников и периодической печати рассмотрены некото-
рые направления деятельности Ленинградского городского комитета народного контроля, ставше-
го с середины 1960-х годов преемником Городского комитета партийно-государственного контро-
ля. Показаны наиболее результативные подходы, формы и методы работы как самого комитета, так 
и отдельных органов контроля на местах по осуществлению контрольных функций, прежде все-
го в сфере промышленного производства. Уделено внимание анализу причин отдельных просче-
тов и упущений в организации и ведении проверочной и ревизионной работы органами народного 
контроля Ленинграда во второй половине 1960-х годов.
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Some of the courses of action of the Leningrad People’s Oversight Committee, which became the 
successor of the City Committee for Party and State Control in the mid-1960s, are described in the paper 
on the basis of archive sources and periodicals. The most effective approaches, forms and methods of 
fieldwork of both the Committee itself and individual authorities on the implementation of oversight 
functions, primarily in industrial production, are described in this paper. Attention is devoted to the 
analysis of the reasons for some blunders and omissions in organization and conduct of verification and 
oversight actions of Leningrad People’s Oversight Committee’s authorities in the second half of 1960s. 
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